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Restroom                                                               دستشویی                                             
They’re in Iran now. اونها الان تو ایرانند.                                           
Beach کنار دریا ( ساحل دریا )                                                                        
Ali’s at the beach    علی کنار دریاست                                            
I want to go to the beach         من میخوام برم کنار دریا                        
Everyday                                                          هر روز          
Again                                                                        دوباره 
Hotel                                                                          هتل                 
Eighty                                                                     هشتاد 

Ninety                                                                       نود

Small           کوچک                                                             
______________________________ 
 
 
Good morning Ali                                              صبح بخیر  علی 
Good night                                                           شب موقع خداحافظی 
Sixty شصت                                                                                        
Seventy هفتاد                                                                                                   
Forty -Seven چهل و هفت                                                          
Seventy – Four                                                   هفتاد و چهار 
Fifty – Six                                                              پنجاه و شش 
Sixty – One                                                    شصت و یک         
 
Good evening                                                     سلام کردن در شب 
Good night                                                            شب موقع خواب 
Good afternoon از ظهر                                                  سلام کردن در ساعت سه بعد   
Where's your wife?                                          خانمت کجاست؟ 
She’s at the mall now اون الان در پاساژه                                         
 
What time is it?                                                  ساعت چنده؟ 
It's Four o'clock. ِچهاره                                                ساعت  
We want to go to the mall ما میخوایم بریم پاساژ                                  
At what time?           چند؟ ساعت                                             
At eleven o'clock یازده ساعت                                               
 
Can you tell me What time it is? چنده؟ ساعت  بگید بهم میتونی                 
Sure                                                                        ًحتما 
It's Five o'clock. ِپنجهِ ساعت                                                  
It’s Four Twenty                                                 چهار و بیست دقیقه است 
It’s six thirty- five                                                 شش و سی و پنج دقیقه است  
It’s Three ten                                                        ه دقیقه استسه و د 
 
I’m sorry          متاسفم                                                         
I don’t know what time it is. .                         چنده ساعت  نمیدونم  
You can go home                                                منزل بری میتونی تو
 
 



   21س در www.facebook.com/khosro.ebrahimi آموزش زبان نصرت

                                          hamsafar620@Gmail.com        2    خسرو ابراهیمی 
 

If you’re tired                                                          ای خسته اگه
 
You can go home if you’re tired                  تو میتونی بری منزل اگه خسته ای 
My wife                                                                     خانمم 
My wife is going to iran ایران میره داره خانمم                                   
She’s going with my son                                  میره پسرم با داره اون 
My son’s going with my wife.                       پسرم داره با خانمم میره 
My son going with her.                                      میره اون با داره پسرم
 
They are in Canada now.                           . اونها الان تو کانادا اند 
You are                                                                  ( غیر فشرده ) شما هستید 
They are                                                                اونا هستند 
They                                                                     اونها ( آنها )    
They speak English very well                     .اونها انگلیسی خیلی خوب صحبت مکینند 
 
Tell me your wife and your daughter are in Canada. 
My wife and my daughter are in Canada م در کاناد اند .                خانمم و دختر    
They are in Canada. اونا تو کانادا اند .                                        
 
They are 
They ‘re  
They ‘re in Canada. اونا تو کانادا اند .                                          
 
Are you from Iran?                                      آیا تو اهل ایرانی؟        
Are they from Iran?                                          آیا اونها اهل ایرانند؟ 
 
 

مثبت کوتاه "  معمولا همیشه غیر فشرده هستند. "  دقت کنید که جواب های  
 
Yes They are                                                       جواب مثبت کوتاه 
No they ‘re not                                                    جواب منفی کوتاه 
 
We want to eat lunch now                              ما میخوایم الان ناهار بخوریم 
They want to eat lunch now                          اونا میخوان الان ناهار بخورن 
We don’t want to eat dinner now                 ما نمیخوایم الان شام بخوریم 
They don’t want to eat dinner now             اونا نمیخوان الان شام بخورن  
 
Do you live in Iran? دگی میکنید؟                                          آیا شماها تو ایران زن  
Yes we do                                                             جواب مثبت کوتاه 
No we don’t                                                          جواب منفی کوتاه 
 
Do they live in iran? آیا اونا تو  ایران زندگی میکنند؟                                           
Yes they do                                                          جواب مثبت کوتاه 
No they don’t                                                       جواب منفی کوتاه 
 
Where’s the mall?                                            پاساژ کجاست؟ 
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Where’s the restroom                                    دستشویی کجاست؟ 
It’s there اونجاست                                                                   
I’m sorry                                                                 متاسفم 
I don’t know where the restroom is. نمیدونم دستشویی کجاست.                
The restroom’s here. دستشویی اینجاست                                          
The restroom is here 
Where’s your son? پسرتون کجاست؟                                              
 
He’s at the Beach.                                            اون کنار دریاست 
 
We want to go to the mall ما میخوایم بریم به پاساژ                                 
We want to go to the beach  خوایم بریم به کنار دریا                         ما می  
 
We go to the beach every day                    ما هر روز میریم  کنار دریا 
Every day                                                             هر روز 
 
A glass of milk                              یه لیوان  شیر                         
I drink a glass of milk every day. من هر روز یه لیوان  شیر میخورم                    
 
Where would you like to go? کجا دلت میخواد بری؟                          
I’d like to go to the beach              دلم میخواد برم  کنار دریا                    
 
Is mina home?                                                     منزله؟ مینا
No she’s not                                                         جواب منفی کوتاه 
 
Then can I speak with Ali?                             پس آیا میتونم با علی صحبت کنم؟  
Then can I speak to Ali? 
Ali’s not home.                                                   علی منزل نیست 
 
Where are they?                                               اونها کجان؟ 
They ‘re at the beach                                        اونها کنار دریا اند  
 
They go there every day اونها هر روز میرن اونجا                                   
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                                                                 مکالمه  
________________________________________  
 
 
 استیو ، امروز میخوای چکار کنی؟
A: Steve , what do you want to do today?  
 
 میخوام برم کنار دریا. 
B: I want to go to the beach. 
 
 و خیال داری فردا چکار کنی؟ 
A: And what do you going to do tomorrow? 
 
 نمیدونم.
B: I don’t know. 
 ما میتونیم فردا هم بریم کنار دریا. 
A:We can go to the beach tomorrow too. 
 
 ما نمیتونیم هر روز بریم کنار دریا. 
B: We can’t go to the beach every day. 
 
 چرا نه؟ 
A: Why not? 
 
 چون فردا یه عالمه کار داریم که انجام بدیم. پس میتونیم امروز بریم اونجا. 
B: Because we have a lot to do tomorrow, then we can go there today. 
 
 باشه،  ساعت چند میخواید برید اونجا؟ 
A: All right, what time do you want to go there?  
 
 ساعت دو. 
B: Two o’clock. 
 
 الان ساعت چنده؟ 
A: What time is it now?  
 
 ساعت یکه.
B: It’s one o’clock. 
 
 آیا دوستت جیم هم میخواد بره کنار دریا؟ 
A: Does your friend Jim, want to go to the beach too?  
 
 نه. 
B: no he doesn’t. 
 
 پسرت چطور؟ 
A: And your son? 
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 نه،  اونا در پاساژن. 
B: No they’re at the mall. 
 
 اوکی،  پس ساعت دو کنار دریا. 
A: Ok, then at two o’clock at the beach. 
 
 باشه.
B: All right. 
 
____________________________ 
 
 
 
Excuse me   ،  where’s the restroom?        ببخشید دستشویی کجاست؟  
It’s there اونجاست                                                                    
 
How much do I owe you? چقدر بهت بدهکارم؟                                 
I don’t Know                                                           نمیدونم
 
 
 
Tell me you have to ask your son. 
I have to ask my son. باید از پسرم بپرسم                                          
 
You owe me eighty dollars                            تو هشتاد دلار بهم بدهکاری 
Eighty                                                                     هشتاد 
You owe me eighty dollars                            تو بهم هشتاد دلار بدهکاری 
Eighty eight                                                        هشتاد و هشت     
Eighty three هشتاد و سه                                                            
Eighty one هشتاد و یک                                                               
Eighty nine                                               هشتاد و نهُ                
I only have eighty four dollars من فقط هشتاد و چهار دلار دارم                         
 
If you give me six dollars                              .اگه بهم شش دلار بدی 
I can buy that dress. میتونم اون لباس رو بخرم  .                                        
How much is that dress? اون لباسه چنده؟                                
 
It’s ninety dollars نود دلاره.                                                 
Ninety                                     نود                                   
 
It’s very expensive خیلی گرونه                                               
Ninety -eight هشت و نود                                                        
Ninety nine                 نود و نهُ                                             
Ninety                                                                     نود 
Ninety-five نود و پنج                                                               
 
What time is it? ساعت چنده؟                                                     
It's Four o'clock. ِچهاره ساعت                                                
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Ask me when I want to go home. 
When do you want to go home? 
At nine o’clock ساعت نهُ                                                       
 
At what time are you going to the beach? چه ساعتی داری میری کنار دریا؟              
At five o’clock ساعت پنج                                                         
 
We go to the beach every day                      دریا کنار میریم روز هر ما
What time is it now? الان  ساعت چنده؟                                           
It’s four twenty now الان چهار و بیست دقیقه است                                             
 
We have a lot of money ما یه عالمه پول داریم                                     
They have a lot of money too. اونها هم یه عالمه پول دارن.                      
They can buy a house                                     اونها میتونن خونه بخرن 
They can’t buy a house                                  اونها نمیتونند خونه بخرند 
With that money                                با اون پول                    
They can’t buy a house with that money اونها با اون پول نمیتونند خونه بخرند.              .   
 
 
 
 
They can buy a small house. .                      بخرن کوچک خونه یه میتونن اونها  
Small کوچک                                                                          
 
A small house یه خونه کوچک                                                        
They can buy a small house. .                      بخرن کوچک خونه یه میتونن اونها  
I have a small car                                            .من یه ماشین کوچک دارم 
 
That dress is too expensive. اون لباسه خیلی گرونه .                        
That dress is too small. اون لباسه خیلی کوچکه ( بیش از حد )                                    
 
Cheap                                                              ارزون        
Cheaper ارزونتر                                                                   
Small کوچک                                                                         
Smaller                                                کوچکتر                     
A small car یه ماشین کوچک                                                              
A smaller car یه ماشین کوچکتر                                                          
I need a smaller car. من یه ماشین کوچکتر احتیاج دارم                                          
 
Tell me then your car is smaller than mine. 
My car is smaller than yours.                     .ماشین من از مال تو کوچکتره 
 
I want to go to the beach.                    من میخوام برم کنار دریا            
My friends want to go there too.              . دوستام هم میخوان برن اونجا 
 
Do they want to go to the beach too?             آیا اونها هم میخوان برن کنار دریا؟ 
Yes they do.         جواب مثبت کوتاه                                                  
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They want to go there tomorrow too.     .اونا فردا هم میخوان برن اونجا 
 
Again دوباره                                                                         
 
They ‘re going there again .                       . اونها دارن دوباره میرن اونجا 
 
Where do they want to have lunch? اونها کجا میخوان ناهار صرف کنند؟           
At a Hotel در یه هتل.                                                                
Hotel هتل                                                                           
 
I’m tired                                                                خسته ام     
I want to go to the hotel. میخوام برم به هتل.                                  
I know a good hotel. من یه هتل خوب میشناسم.                                          
 
The hotel is at the beach در کنار دریاست. (ساحل دریا )                               هتله    
 
Now tell me I can sit here if I want.  
You can sit here if you want. میتونی اینجا بشینی اگه بخوای.                         
Thank you.   متشکرم.                                                         
 
I have to go now. من الان باید برم.                                                 
 
 
________________________ 
 
They 
They are 
They‘re 
They’re in Canada 
Room 
Restroom 
Where’s the restroom? 
Beach 
Every day 
Ninety 
Small 
Store 
Speak 
Street 
Small 
Smaller 
Hotel 
 
______________________________ 
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What time is it? ساعت چنده؟                                                     
It’s eight-forty.                                                   .هشت و چهل دقیقه است 
It’s seven Thirty-five.                                    هفت و سی و پنج دقیقه است .  
It’s twelve o’clock .                                         .ساعتِ دوازده است 
It’s eleven-fifty. یازده و پنجاه دقیقه است .                                                   
 
At what time do you want to go to the beach? ساعت چند میخوای بری کنار دریا؟                 
At four o’clock                                                     ساعت چهار 
Or maybe at three-thirty. یا شاید ساعت  سه و سی دقیقه.                                 
 
I go to the mall every day.        من هر روز میرم به پاساژ.                      
 
Are you going to the beach again?           آیا دوباره داری میری کنار دریا؟ 
Not today. امروز نه                                                                
But maybe tomorrow.                           ولی شاید فردا             
 
Where’s your wife? خانمت کجاست؟                                             
She’s at the beach. کنار دریاست.                                           
She’s at the beach with my son. با پسرم کنار دریاست.                 
 
They’re at the beach. اونها کنار دریا اند.                                       
 
I can give you some money. .                       بدم بهت پول کمی میتونم من  
If you want to go to the store. اگه میخوای بری فروشگاه.                        
 
 
Thanks، I have enough money. من پول کافی دارم .                مرسی ،   
Are you sure? مطمئنی؟                                                        
 
Yes thanks again. آره مجدداً مرسی.                                              
 
That’s my wife mina            اون خانمم میناست.                              
That’s my husband Ali. اون شوهرم علیه.                                     
 
 
 
 
  
 


